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Vragen van de leden Leijten en Van Gerven (beiden SP) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het twittergedrag van het ministerie 
(ingezonden 8 september 2016). 

Vraag 1
Kunt u uitleggen waarom uw ministerie het op zondag 28 augustus 2016 
noodzakelijk achtte om te twitteren naar aanleiding van een onderwerp in het 
tv-programma Buitenhof, inclusief een verwijzing naar dat programma via 
«#buitenhof»?1 2 3 4 5 6 

Vraag 2
Heeft het webcare-team van uw ministerie zich op uw verzoek in de discussie 
gemengd? Kunt u een reconstructie geven hoe het besluit tot de 5 tweets is 
genomen? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe de inhoudelijke keuze tot stand is gekomen? 

Vraag 4
Waarom is gewerkt met de verwijzing naar het tv-programma, terwijl er 
«feiten» zijn gepresenteerd zonder bronvermelding en over andere onderwer-
pen dan besproken in het tv-programma? 

Vraag 5
Klopt het dat vragen naar aanleiding van de tweets niet meer door het 
ministerie zijn beantwoord? Zo ja, waarom niet? 

1 uitzending Buitenhof d.d. zondag 28 augustus 2016
2 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769876738633502722
3 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769877371713388545
4 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769877922555564033
5 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769878437192429568
6 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769878951971938304
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Vraag 6
Op exact welke bewering in het tv-programma Buitenhof is de volgende 
tweet een reactie: «Feit: niet 1 op 5 mijdt huisarts vanwege vervolgkosten, 
onderzoek wijst uit: 3%.»?7 

Vraag 7
Op exact welke bewering in het tv-programma Buitenhof is de volgende 
Tweet een reactie: «Feit: lagere inkomens betalen nu ca 445 euro aan 
premie/eigen risico; ttv ziekenfonds ca 540»?8 

Vraag 8
Op exact welke bewering in het tv-programma Buitenhof is de volgende 
tweet een reactie: «Feit: premie 2016 is vergelijkbaar met 2011. Patiënt krijgt 
er meer en betere zorg voor.»?9 

Vraag 9
Waarom is in de derde tweet gekozen voor deze jaartallen? Hoe is de 
verhouding met de premie van 2006 ten opzichte van 2016? 

Vraag 10
Wat is de bron voor het gepresenteerde feit «Patiënt krijgt er meer en betere 
zorg voor.»? 

Vraag 11
Op exact welke bewering in het tv-programma Buitenhof is de volgende 
tweet een reactie: «Feit: tussen 1997–2005 (z-fonds) stegen zorgkosten met ca 
6,7% pj. Sinds 2010 met ca 2,1%.»?10 

Vraag 12
Waarom is in de vierde tweet gekozen voor deze jaartallen gekozen? Wat was 
de gemiddelde stijging tussen 2006 en 2010? 

Vraag 13
Op exact welke bewering in het tv-programma Buitenhof is de volgende 
tweet een reactie: «Feit: Zorgfonds wijt hoge zorgkosten aan Zvw. Onjuist, 
oorzaak is langdurige zorg. Vandaar de hervormingen.»?11 

Vraag 14
Uit welk onderzoek blijkt dat de hoge zorgkosten alleen voor rekening van de 
langdurige zorg komt? 

Vraag 15
Wat is de kostenontwikkeling geweest van de langdurige zorg in het huidige 
zorgstelsel? Wat was de kostenontwikkeling van de curatieve zorg in diezelfde 
periode? 

Vraag 16
Bent u van mening dat mensen erop moeten kunnen vertrouwen dat 
informatie die wordt verspreid door uw ministerie objectief, volledig en juist 
met bronvermelding moet zijn?

7 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769876738633502722
8 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769877371713388545
9 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769877922555564033
10 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769878437192429568
11 Zie https://twitter.com/MinVWS/status/769878951971938304
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